

# 通告 Notice



編號：HYS/BM/SLY/PR/NT570-10

致：聚龍居各業戶

## **延長邨巴(非繁忙時段)半價乘搭優惠計劃**

本苑自二零一零年九月一日起推行「**邨巴(非繁忙時段)半價乘搭優惠計劃**」，業戶反應良好，法團管委會已接納本處的建議，延長上述優惠計劃直至另行通告，詳程如下：-

優惠時段	優惠計劃
星期一至星期五 中午 12 時正至下午 4 時正 及 星期六 全日	半價乘搭屋苑之穿梭巴士 \$4 (聚龍居↔九龍塘)

在優惠期間，業戶可使用「聚龍居屋邨巴士儲值票」或「優惠時段儲值票」或「智能住戶証電子貨幣」。如有任何查詢，歡迎致電2694 8296與客戶服務處職員聯絡。

聚龍居客戶服務處  
二零一零年十一月十六日

Date: 16 November 2010

To: All Residents of Parc Royale

## **Extension of the Concessionary Half-fare of Shuttle Bus Service(Non-peak hours)**

The "**Concessionary Half-fare of Shuttle Bus Service(Non-peak hours)**" has been implemented since 1 September 2010. The feedback from residents is satisfactory. The Management Committee of the Incorporated Owners has accepted our proposal to extend the captioned until further notice. Details are as follows:-

Time of Concessionary Fare	Concessionary Fare
From 12:00 to 16:00 From Mondays to Fridays and Whole Day Saturdays	Half-Fare of Shuttle Bus Ticket \$4 (Parc Royale↔Kowloon Tong)

During the concessionary period, residents can use the "Shuttle bus tickets" or "Half-fare tickets" or "Resident smart card electronic cash service". Should you have any enquiry, please feel free to contact our Customer Service Office at 2694 8296.

客戶服務處  
Customer Service Office

張貼日期

Posting Date:

16/11/2010 until further notice



康業服務有限公司  
Hong Yip Service Company Limited

(新鴻基地產集團成員 MEMBER OF SUN HUNG KAI PROPERTIES GROUP)

香港灣仔港灣道三十號新鴻基中心二十六樓  
26/F., SUN HUNG KAI CENTRE, 30 HARBOUR ROAD, WANCHAI, HONG KONG.